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Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés Elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Amennyiben az EU csak a megfelelően szabályozott ún. tervezési-statisztikai régió
kialakítását szabja feltételül, akkor a Kormány miért nem tájékoztatja megfelelően a
közvéleményt, illetve miért nem cáfolja a sajtóban megjelenő ellenkező állításokat?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász Endre európai uniós
koordinációért felelős tárca nélküli miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az írott és elektronikus sajtó az utóbbi hónapokban nagyon gyakran foglalkozik a
közigazgatási reform témájával . Az újságírók rendre megjegyzik, hogy az uniós források
igénybevételét fogja akadályozni, illetve nem EU - konform az, hogy Magyarországon
nincsenek ún . önkormányzati régiók .( Népszabadság : 2003. november 15. : „ . . . a már
meglévő tervezési-statisztikai régiók nem felelnek meg az unió követelményeinek abból a
szempontból, hogy nincs választott testületük" „ . .. a meglévő statisztikai régiók nem EU -
konformok abban az értelemben, hogy nincs választott testületük . . . ")

Tisztelt Miniszter Úr!

Megfelelnek-e ezek az állítások a valóságnak?

Van-e az Unió tagországainak mindegyikében választott önkormányzattal rendelkező régió,
illetve hányban van?

Válaszát várva tisztelettel :

K/6584 .

Írásbeli kérdés

Budapest, 2003 . november 20 .

Dr.Mikes Éva
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